
Rada Rodziców                                                                                              Żory, 04.10.2016 r.  

Dyrekcja i Grono Pedagogiczne 

Zespołu Szkolno – Przedszkolnego nr 8 

 

 

 

Rada Dzielnicy Rogoźna 

Szanowny Pan Kazimierz Dajka 

 

 

Uprzejmie dziękujemy Radzie Dzielnicy, w szczególności Panu Kazimierzowi Dajce za 

zorganizowanie spotkania w dniu 4.10.2016 r., w sprawie rozbudowy Zespołu Szkolno – 

Przedszkolnego nr 8 w Żorach z udziałem Prezydenta Miasta Waldemara Sochy, 

Przewodniczącego Rady Miasta Piotra Kosztyły, zaproszonych Gości i obecnych 

Mieszkańców. Nasza inicjatywa, przedstawiona w pismach skierowanych do Prezydenta 

Miasta jak i do Państwa, została przyjęta ze zrozumieniem i poparciem. W związku z tym 

jesteśmy pełni optymizmu i nadziei, że nasza dzielnica wkrótce zyska tak oczekiwany przez 

mieszkańców obiekt.  

 

Pragniemy zaprosić Radę Dzielnicy, Pana Kazimierza Dajkę i wszystkich zainteresowanych 

współpracą przy realizacji tego projektu do kontynuacji rozmów, które odbędą się w naszej 

szkole w dniu 11.10.2106 r. o godzinie 1700.  

 

Państwa zaangażowanie w rozwój naszej dzielnicy, znajomość zagadnień i doświadczenie, jest 

nam niezbędne w realizacji naszych wspólnych zamierzeń. 

 

Bardzo liczymy na Państwa wsparcie i obecność na spotkaniu.  

 

 

 

 

Z wyrazami szacunku  

Rada Rodziców, Rodzice uczniów 

Dyrekcja i Grono Pedagogiczne Szkoły 

 

 

 

 

 

Do wiadomości: Prezydent Miasta Waldemar Socha 

 

 

 


